
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. juli 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1441 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1441:  

”Hvordan har regeringen tænkt sig at bruge de midler, der blev afsat til  

stofskiftesygdomme, og kan ministeren redegøre for, om midlerne er blevet  

knyttet op på funktionelle lidelser?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for min besvarelse har anmo-

det om bidrag fra Sundhedsstyrelsen. 

 

Jeg forventer at besvare spørgsmålet endeligt ultimo september.  
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